
Zápis z jednání Školské rady ZŠ Ústí nad Labem,  

Vinařská 1016/6 ze dne 8. 10.  2018 
 

Přítomni: 

předseda:   Mgr. Soňa Nebeská  
členové:      Mgr. Zita Kubíčková  
                     Jaroslav Pém 
                     Olga Mudrová 

Nepřítomni: 

                     Mgr. Jan Kvapil - omluven 
                     Eva Žaludová – po telefonické urgenci omluvena 

Host:  

       Mgr. Květoslav Kolařík      

Program:   

1. Volba nového předsedy Mgr. Soni Nebeské (Mgr. V. Běhounková již nepracuje na naší škole). 
Všichni přítomní hlasovali pro. 

 
2. Seznámení a schválení úprav ve Školním řádu – všichni přítomní změny schválili. 

 
3. Seznámení a schválení úprav Školního vzdělávacího programu – všichni přítomní úpravy 

schválili. 
 

4. Prohlídka stavebních úprav, které se uskutečnily v době letních prázdnin (toalety, zadní 
vchodové dveře). 
 

5. Schválení Výroční zprávy za školní rok 2017 – 2018. Všichni měli možnost se se zprávou 
seznámit před schůzkou. Dotazy byly zodpovězeny panem ředitelem.  
Zpráva byla všemi přítomnými schválena. 

 
 

6. Diskuse: 
Paní E. Žaludová odůvodnila svou nepřítomnost tím, že již nemá se zřizovatelem nic 
společného. Pan ředitel bude žádat o dosazení nového člena. 
 

 
 

Zapsala Mgr. Zita Kubíčková 
 


